 
APPLICATION FORM CULTURAL GARAGE
نموذج التقدم الجراج الثقافي
 
TECHNICALITIES OF THE SPACE  
 تقنيات المساحة 
 
· The venue consists of the following rooms: 
· Main room: exhibition/performance space (43m², ceiling height 2m, concrete floor, no stage), visitor capacity: 30-40 persons 
· Library (18m²) 
· Office (18m²)
· Entrance hall (20m²)
· Kitchen (5m²)
· Bathroom (2m²)
· المكان يتكون من ثلاث غرف: 
· غرفة رئيسية: مساحة للمعارض/الأداء (٤٣ م مربع، ارتفاع السقف ٢ م، أرضية خرسانية، لا توجد منصة مسرح، سعة الزوار: ٣٠ إلى ٤٠ شخصاً
· مكتبة ( ١٨ م مربع)
· مكتب ( ١٨ م مربع)
· مدخل ( ٢٠ م مربع)
· مطبخ ( ٥ م مربع)
· حمام ( ٢ م مربع)
· Hall capacity: 30 chairs for the audience 

· سعة القاعة: ٣٠ كرسي للجمهور. 
 
· 2 round high tables with 8 high chairs, 2 additional tables, 2 benches 
· ٢ طاولة عالية مستديرة مع ٨ كراسي عالية، ٢ طاولات إضافية 
· Foam mats for dance training etc. 
· أرضيات فوم لتمرين الرقص إلخ
· 2 mirrors (1x2 meters) 

· مرآتين (١x٢ متر)
· A projector and a screen (2,70x1,40m) 
· يوجد بروجيكتور، وشاشة عرض (٢٫٧٠ في ١٫٤٠ م) 
 
· Sound system (mixer and 3 speakers) 
· نظام صوت (ميكسر و ٣ مكبرات صوت) 
· 2 microphones (SV100) and stands 

· ٢ ميكروفونات (SV100) وحوامل
· 4 Spotlights and Controller (DMX512) 

· ٤ أضواء كاشفة ووحدة تحكم (DMX512)
· The office includes a working desk, a computer, a printer and scanner, a big table with 8 chairs, several shelves and office material   

· يحتوي غرفة المكتب طاولة مكتب وكمبيوتر وطابعة وسكانر وطاولة كبيرة بها 8 كراسي والعديد من الأرفف والمواد المكتبية   
· The kitchen is fully equipped and contains 1 microwave, 1 water dispenser, 1 fridge 
· المطبخ مجهز بالكامل ويحتوي على ١ ميكروويف، ١ مبرد مياه، ١ ثلاجة
· Photo camera (EOS 5D Mark IV Canon) with tripod, if required 

· كاميرا للتصوير (EOS 5D Mark IV Canon) مع حامل ثلاثي الأرجل، إذا لزم الأمر
· The library includes an extensive collection of Naguib Mahfouz’ and other authors’ works 
· تضم المكتبة مجموعة واسعة من أعمال نجيب محفوظ ومؤلفين آخرين 
 
  
 
PERSONAL INFORMATION ABOUT THE APPLICANT(S) 
معلومات شخصية عن المتقدم/ة (المتقدمين) 
	Full name of main applicant 
	 
	الاسم الكامل للمتقدم/ة الرئيسي/ة 

	Birthday   
	 
	تاريخ الميلاد 

	Nationality 
	 
	الجنسية 

	Place of residency  
	 
	محل الإقامة 

	Mobile number 
	 
	الهاتف المحمول

	Email address 
	 
	البريد الالكتروني 

	Website 
	 
	الصفحة الالكترونية 

	Academic or professional title 
	 
	اللقب الدراسي أو المهني 


 
	Summary of the applicant’s technical or professional background (maximum 100 words): 
ملخص عن الخلفية الفنية أو المهنية للمتقدم/ة بالطلب (لا يتجاوز ١٠٠ كلمة) : 

	 
 
 
 


 
INFORMATION ABOUT THE PROJECT 
معلومات عن المشروع 
	Artistic field (any genre: including but not limited to Music, Theater, Dance, Cinema, Film, Literature, …)  
	 
	المجال الفني (أي نوع: على سبيل المثال الموسيقى – المسرح – الرقص – السينما – الفيلم  – الأدب... الخ)  
 

	Name of the project 
	 
	اسم المشروع  

	Name of the artistic group 
	 
	اسم الفرقة أو المجموعة الفنية


 
	Description of the artistic project: What is the purpose/goal of the project? Why do you need the space? What are you planning to do in the space? What does your daily schedule look like? (maximum 200 words):  
وصف للمشروع الفني المقدم: ما هو الغرض/الهدف من المشروع؟ لماذا تحتاج المساحة؟ مالذي تخطط لفعله في المساحة؟ كيف يبدو جدولك اليومي؟ (لا يتجاوز ٢٠٠ كلمة): 

	 
 
 

	Lack of skills: What input/training (2-6 hours) would you need from us to grow more resilient as a cultural actor in Alexandria? Do you have a suggested trainer? (maximum 200 words) 
الافتقار إلى المهارات: ما هي المدخلات/التدريب (٢-٦ ساعات) الذي تحتاجه منا لتصبح أكثر قدرة كفاعل ثقافي في الإسكندرية؟ هل لديك مدرب مقترح؟ (لا يتجاوز ٢٠٠ كلمة) 

	 
 
 

	Foreseen public event(s): What kind of public event/s (at least one) are you planning to have in the space? Why this kind of event? Who do you address? Which lack in the Alexandrian cultural scene does your activity address? (maximum 200 words) 
الحدث (الأحداث) العامة المخططة: ما نوع الفعالية/ الفعاليات العامة (واحدة على الأقل) التي تخطط لإقامتها في المكان؟ لماذا اخترت هذا النوع من الأحداث؟ من الجمهور المخاطب؟ ما هو النقص في المشهد الثقافي السكندري الذي يعالجه نشاطك؟ (لا يتجاوز ٢٠٠ كلمة) 

	 
 
 

	Preferred timeframe: How long? When? At what times of the day? (3-8 weeks between October 18th and December 31st 2025) Please state all possible options including minimum period of stay.
الإطار الزمني المفضل: كم من الوقت؟ متى؟  في أي وقت من اليوم؟ (من ٣ إلى ٨ أسابيع بين ١٨ أكتوبر و٣١ ديسمبر ٢٠٢٥) يُرجى ذكر جميع الخيارات الممكنة بما في ذلك الحد الأدنى لفترة الإقامة.

	

	Are you willing to share the space with another group of artists? 
هل أنت على استعداد لمشاركة المساحة مع مجموعة أخرى من الفنانين؟

	

	Has the project been presented at any previous event? Where and when? (Note that this does not affect the selection committee’s decision)  
هل تم تقديم المشروع في أية فعالية سابقة؟ أين؟ ومتي؟ (علماً بأن هذا لا يؤثر على قرار لجنة الاختيار) 

	 
 


	Number of participants 
عدد المشاركين 

	 


	دورهم بالمشروع  Role in the project  
	الاسم Name   
	 

	 
	 
	1 

	 
	 
	2 

	 
	 
	3 

	 
	 
	4 

	 
	 
	5 

	 
	 
	6 

	 
	 
	… 


 
 
ATTACHMENTS 
المرفقات 
	Links to previous works 
روابط الأعمال السابقة 

	 


 
 
GENERAL TERMS 
شروط عامة 
	· The project that is selected by the jury, its owner and every artist participating in it (e.g. actors or musicians) will have full access to and responsibility for the rooms and equipment of the Cultural Garage. 
· المشروع الذي يتم اختياره من قبل لجنة الاختيار، يمنح صاحبه وكل فنان أو فنانة مشاركه فيه (على سبيل المثال الممثلين، أو الموسيقيين) إمكانية الوصول الكامل إلى غرف ومعدات الجراج الثقافي والمسؤولية عنها. 
 

	· The project that is chosen has to be implemented on the dates agreed upon through a contract signed between the project owner and the Goethe-Institut.  
· المشروع الذي يتم اختياره يلتزم صاحبه أو صاحبته بتنفيذه في المواعيد التي يتم الاتفاق عليها في عقد موقع بينه/ا وبين معهد جوته. 

	· The deadline for sending the application form is September 1st, 2025, for the timeframe October 18th and December 31st 2025, and the participating projects will be announced at the beginning of December.   
· الموعد النهائي  لإرسال استمارة التقديم  يوم  ١ سبتمبر٢٠٢٥ للفترة من ١٨ أكتوبر و٣١ ديسمبر ٢٠٢٥، وسوف يتم الإعلان عن المشاريع المشاركة في بداية شهر ديسمبر. 

	· There has to be at least one public event during the period of the residency. 
يجب أن يكون هناك حدث عام واحد على الأقل خلال فترة الإقامة. 

	· The selected projects are presented to the public free of charge and without entrance tickets.  
· المشاريع المختارة تقدم للجمهور بالمجان وبدون تذاكر دخول. 

	· All types of advertising for the selected project bear the name of the program – Cultural Garage – and the project owner – place the name of each party in all advertising for the public event(s). 
· تحمل كافة مواد الدعاية للمشروع المختار أسم البرنامج وهو الجراج الثقافي وصاحب/ة العرض بوضع أسم كل طرف في كافة الدعاية الخاصة بالعرض أو العروض العام/ة. 

	· Applications for the Cultural Garage program open twice a year.  
· يُفتح باب التقديم لبرنامج الجراج الثقافي مرتين كل سنة. 


 
After filling out the form, please send it to the following email address: 
Programm-Alexandria@goethe.de 
Please give the email a title as follows: applicant’s name, project name.  
Please fill out all fields of the application form and send all required attachments, as incomplete forms will be excluded from the selection process.  
بعد ملء الاستمارة كاملة يرجى إرسالها إلى العنوان الإلكتروني التالي: 
Programm-Alexandria@goethe.de  
نرجو إعطاء الإيميل عنواناً على النحو التالي: اسم مقدم الطلب، اسم المشروع. كما يرجى ملء جميع الخانات وأرسال كافة المرفقات المطلوبة حيث سيتم استبعاد الاستمارات غير المكتملة. 
I have reviewed and agree to the general terms and conditions.   
لقد أطلعت على الشروط العامة، ووافقت عليها. 
 
------------------------------------------------------------ 
Signature of the applicant and date of submission
توقيع صاحب/ة الطلب، وتاريخ التقديم 
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